
Terugkoppeling bijeenkomsten over evenementen Land van Cuijk –  

18 en 19 juni 2024 

Evenementenvisie 

Waar moet de evenementenvisie sowieso antwoord op geven? 

• Gemeentelijke ondersteuning. De visie moet duidelijk maken welke manieren van 

ondersteuning er zijn voor organisatoren (zowel financieel als facilitair) en aan welke 

voorwaarden voldaan moet worden om daar aanspraak op te maken. 

• Langetermijnplanning. De visie moet duidelijkheid bieden voor toekomstige evenementen en 

investeringen. Waar wilt de gemeente zich op richten? 

• De waarde van evenementen. De visie moet ingaan op het belang van evenementen zowel op 

lokaal als regionaal niveau als ook voor de economie en het toerisme. 

• Trends en ontwikkelingen. De visie moet ingaan op relevante trends en ontwikkelingen die de 

evenementensector de komende jaren mogelijk raken. 

In de gemeente is voor iedereen wat te kiezen qua evenementenaanbod… 

• Het merendeel van de deelnemers is het eens met deze stelling en vind dat er voor iedereen 

wel wat is qua evenementenaanbod. 

• Van de deelnemers die het oneens zijn met deze stelling, geeft het merendeel aan dat er 

behoefte is aan meer evenementen voor het hele gezin. Ook is een aantal keer benoemd dat 

er meer behoefte is aan evenementen op het gebied van ‘cultuur en entertainment’ en ‘eten, 

drinken & lifestyle’. 

• Ook wordt opgemerkt dat er behoefte is aan duidelijke communicatie over de verschillende 

evenementen. Bijvoorbeeld in de vorm van een duidelijke evenementenkalender voor het 

publiek/potentiële bezoekers, zodat iedereen weet waar informatie over evenementen te 

vinden is. 

Evenementen in Land van Cuijk moeten zich primair gaan richten op de inwoners van Land van 

Cuijk… 

• De meeste deelnemers geven aan dat evenementen zich niet primair op inwoners moeten 

richten, maar dat alle bezoekers belangrijk zijn (zowel inwoners als bezoekers van verder 

weg) 

• Met name de kleinschaligere evenementen worden als erg belangrijk gezien voor de kernen 

in de gemeente. 

• De grotere evenementen zijn belangrijk voor de uitstraling en het imago van de gemeente. 

 

Ik heb behoefte aan een ‘evenemententafel’ waarbij organisatoren en andere stakeholders en of 

twee keer per jaar samenkomen om het evenementenaanbod te versterken… 

Reacties 18 juni (meldingsplichtige- en A-evenementen): 

• Het merendeel van de reacties geeft aan dat er geen behoefte is aan een vast moment om 

samen te komen. Wel worden een aantal suggesties geven om van elkaar te leren, o.a. door: 

o Het toevoegen van een bestand met de ‘meest gestelde vragen’, zodat niet iedereen 

dezelfde vragen hoeft te stellen, maar dat dit voor iedereen terug te vinden is. 



o Directer contact met de gemeente om de aanvraag te bespreken. 

o Op gebiedsniveau met organisatoren samen te komen om de planning te bespreken 

of ervaringen uit te wisselen in een bepaald gebied/kern. 

Reacties 19 juni (B- en C-evenementen): 

• Het merendeel van de deelnemers geeft aan hier wel behoefte aan te hebben. Zodat 

organisatoren van elkaar kunnen leren en ervaringen kunnen uitwisselen.  

  

Het aantal meldingsplichtige- en A-evenementen mag onbeperkt groeien…  

Deze stelling is alleen aan bod gekomen op 18 juni 

• De meeste deelnemers vinden dat het aantal van deze evenementen mag doorgroeien, maar 

wel onder bepaalde voorwaarden. Voorwaarden die genoemd worden zijn: 

o Evenementen moeten iets positiefs toevoegen aan een dorp/kern en binding hebben 

met het dorp en de streek. 

o Evenementen moeten goed met elkaar (blijven) afstemmen om niet in elkaars 

vaarwater te zitten. 

o Er moet (lokale) regie zijn op de planning en agenda. 

 

In Land van Cuijk is behoefte aan meer B- en C-evenementen… 

Deze stelling is alleen aan bod gekomen op 19 juni 

• De deelnemers zijn het allemaal eens dat er meer behoefte is aan B en C evenementen. Aan 

deze groei worden wel enkele voorwaarden gesteld: 

o Zo werd benadrukt dat de diversiteit van evenementen belangrijk is, waarbij een 

aantal keer is benoemd dat er meer evenementen voor jong en oud mogen komen. 

o Ook is naar voren gekomen dat er behoefte is aan een betere spreiding over het jaar. 

In sommige maanden zijn er genoeg evenementen, maar in andere maanden (bijv. 

het najaar) is er nog ruimte voor meer.  

o Daarnaast wordt ook aangegeven dat een juiste verhouding tussen A, B en C 

evenementen van belang is.  

 


